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Svenska Kynologiska Akademin 
Protokoll nr 3 – 2023 
2023-08-31 
§ 29 – 41 
 

 
Protokoll fört vid Svenska Kynologiska akademins sammankomst den 31 augusti 
2023 
 
Närvarande: Thomas Uneholt ordförande, Kees de Jong, Ulf Uddman, Renée Sporre-
Willes, Karin Hedberg, Staffan Thorman, Karl-Erik Johansson, Åke Hedhammar, 
Elisabeth Rhodin och Åsa Lindholm. 
 
Frånvarande: Nils Erik Åhmansson och Lotta Bengtsson 
 
Vid protokollet: Ulf Uddman 
 
 
§ 29 Sammankomsten öppnas 
 Thomas Uneholt hälsade ledamöterna välkomna till mötet och då speciellt nyvalde 
 ledamoten Åsa Lindholm. 
 
§ 30 Val av mötes sekreterare 
 Med anledning av ordinarie sekreteras sjukskrivning valdes Ulf Uddman till dagens 
 mötessekreterare. 
 
§ 31 Val av justerare 
 Protokollet skickas runt till ledamöter innan det signeras. 
 
§ 32 Godkännande av dagordningen 
 Fastställdes utskickad dagordning. 
 
§ 33 Föregående protokoll nr 2 – 2023 
 Föregående protokoll hade inte kunnat färdigställas på grund av Lotta Bengtsson 
 sjukskrivning.  
 
 Uppdrogs åt Ulf Uddman att baserat på egna mötesanteckningar upprätta ett 
 protokoll från mötet 2023-05-30. 
 
§ 34 Ekonomisk rapport 
 Ulf Uddman redovisade det ekonomiska läget och där årets kostnader väl följer 
 budget. En bedömning måste ske inom kort om arbetet med slutförandet av 
 inskanning av fotografier måste pausas. 
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§ 35 Rapport från koordinatorn 
 Informerade Kees de Jong om läget rörande Lotta Bengtssons sjukskrivning . En 
 förväntad återgång till arbetet på 25 % är trolig inom någon/några månader. Lottas 
 bidrag till Akademins olika projekt kommer dock inledningsvis vara mycket 
 begränsat. 
 
 Ulf Uddman tog upp vilka andra personalresurser som Akademin kan få istället 
 under hösten och Thomas Uneholt framförde att några extra resurser före årsskiftet 
 inte kommer att kunna ske. 
 
 Kees de Jong har gett Ulf Uddman i uppdrag att gå igenom Lotta Bengtssons 
 inkommande post och mejl för att lyfta ut ärenden som berör Akademin så att dessa 
 inte blir liggande utan åtgärd under hennes sjukskrivning. Ulf har även fått uppdraget 
 att arbetsleda Inger Gille som sköter delar av inskanningen av fotografier. 
 
§ 36 SKKs bibliotek 
 Arbetet med bokdubbletter som finns i SKKs arkiv har pausats för tillfället med 
 anledning av Lottas sjukskrivning. 
  
 Sedan förra mötet har det fortsatt att komma böcker. Akademin tackar för gåvorna. 
 
 Ulf Uddman uppdrogs att försöka arrangera en genomgång av IT-systemet som 
 SKK använder för biblioteket med hjälp av bolaget som levererar tjänsten till SKK. 
  
§ 37 SKKs museum 
 
 Minnesutställning  över Märta Ericson och Dan Ericson 
 Med anledning av situationen där vi inte vet vilka personalresurser vi kan få 
 bordlades frågan rörande utställningen över Märta Eriksson och Dan Ericsson 
 insatser för svensk kynologi 
 
 Schäferklubben 100 år  
 Staffan Thorman anmälde att Schäferklubben tackat nej till en utställning då man 
 saknar resurser för att engagera sig i förslaget. Staffan framförde att istället att en 
 utställning om tjänstehundssektorn skulle kunna genomföras. 
 
 Visningar av museet 
 Önskemål om visning av museet gäller oftast helger. Om det gäller en vardag så 
 kommer önskemålet ofta med en mycket kort framförhållning. 
 
 En manual kring vad som behöver ordnas om visning ska ske under kontorstid eller 
 kväll/helg ska tas fram. Samtidigt så måste antal visningstillfällen begränsas på grund 
 av rådande läge vad gäller personalresurser. 
  
 Triangeln 
 Akademin beslutade att Frimärksutställningen får hänga kvar till årsskiftet. 
 
 Ulf Uddman uppdrogs att kontakta de kennelklubbar som vi lånat in frimärken ifrån 
 att vi önskar förlänga tiden för utställningen. 
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 Till idébanken för kommande utställningar på Triangeln anmäldes ” Hundsports 
 fotografer sedan 1890”. . 
  
 Temarummet 
 Akademin beslutade att fråga Västgötaspetsklubben om utställningen som nu visas 
 kan förlängas till december. Om klubben inte går med på en förlängning föreslog Ulf 
 att vi tillsvidare stänger ner Temarummet. 
 
 Karin Hedberg anmälde att det varit problem under sommaren att kunna visa 
 Västgöraspetsutställningen för intresserade. 
 
 Akademin beslutade att informera arbetsgruppen som planerar utställningen om 
 numerärt små spanielraser att den måste skjutas framåt i tiden. 
 
§ 38 Övrigt 
 Staffan Thorman anmälde att på SBKs webbplats – ”Historiska rummet” hade man 
 lagt in inskannade exemplar av tidningen Brukshunden sedan 1920 talet till 1950 
 talet, olika verksamhetssiffror, alla regelverk i de olika utgåvorna. Arbete fortsätter 
 med att komplettera materialet av Staffan samt Staffan Nordin. 
 
 Akademin beslutade att upprätta ett länkarkiv till webbplatser som kan bidra till 
 att sprida kunskap om den svenska kynologin. 
 Åke Hedhammar lyfte att vi till kommande möte behöver diskutera vilken 
 ambitionsnivå Akademin ska ha med tanke på att det för tillfället saknas 
 kansliresurser. 
 
 Ulf Uddman uppdrogs att under hösten arrangera en utbildning för ledamöterna 
 i det IT system som SKK använder för att öppna för att flera/alla ledamöter bistår 
 med sin kunskap att identifiera vilka hundar eller personer som finns på de 
 fotografier som nu är inskannande. 
 
§ 39 Marknadsföring 
 Akademin fortsätter att annonsera löpande i Hundsport rörande olika teman. 
 

Stockholm Hundmässa 
Med tanke på tillgängliga resurser samt att SKK kommer hyra mindre 
mässyta så beslutade Akademin att årets medverkan begränsas till åter visa 
upp de affischer som gjordes till mässan 2022. 
 

§ 40  Nästa möte 
 Nästa möte blir 16 november kl.10-15. 
 
§ 41 Sammanträdet avslutades 
 Ordförande tackade alla närvarande och avslutade sammanträdet. 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
 
Ulf Uddman  


